

19 Δεκεμβρίου, 2018

Προς: Όλα τα Μέλη

Κυρίες/κύριοι,

**Θέμα: Αύξηση Ανώτατου Όριου Ασφαλιστέων Αποδοχών
από 1^η Ιανουαρίου 2019**

Αναφορικά με το πιο πάνω θέμα, η Ομοσπονδία Εργοδοτών & Βιομηχάνων (ΟΕΒ) ενημερώνει όλα τα μέλη ότι το Ανώτατο όριο Ασφαλιστέων Αποδοχών επί του οποίου καταβάλλονται εισφορές στο Ταμείο Κοινωνικών Ασφαλίσεων αυξάνεται από 1η Ιανουαρίου 2019 και διαμορφώνεται ως εξής:

ΕΒΔΟΜΑΔΙΑΙΑ	ΜΗΝΙΑΙΑ	ΕΤΗΣΙΑ (Μηνιαίο προσωπικό)	ΕΤΗΣΙΑ (Εβδομαδιαίο προσωπικό)
€1,051	€4,554	€54,648	€54,652

Για περισσότερες διευκρινήσεις, οι ενδιαφερόμενες επιχειρήσεις μπορούν να επικοινωνήσουν με το Τμήμα Εργασιακών Σχέσεων & Κοινωνικής Πολιτικής της ΟΕΒ (τηλ: 22665102).

Με εκτίμηση,



Λένα Παναγιώτου
Διευθύντρια
Τμήμα Εργασιακών Σχέσεων
& Κοινωνικής Πολιτικής

LP181224EGK

Γραφεία Λευκωσίας (Κεντρικά):

Λεωφ. Ακροπόλεως 2 & Γλαύκου
2000 Στρόβολος
Τ.Θ. 21657, 1511 Λευκωσία
Τηλ : +357 22 665102
Φαξ: +357 22 669459
Email: info@oeb.org.cy
www.oeb.org.cy

Γραφεία Λεμεσού/Πάφου:

Καραϊσκάκη 21 (Γωνία Γλάδστωνος)
Διαμ. 24, 2^{ος} όροφος, Oasis Center
3032 Λεμεσός
Τηλ.: + 357 25 313305
Φαξ: + 357 25 313307
Email: infolimassol@oeb.org.cy
www.oeb.org.cy

Μέλος:



International Organisation of Employers
Organisation Internationale des Employeurs
Organización Internacional de Empleadores
The Global Voice of Business

